
                 
 

Referat af bestyrelsesmøde, mandag, den 12. august 2024 
 
Deltagere: Finn S. Petersen, Solveig Felletoft, , Karen Østertoft, Inge Gaden, Michael Edahl 

(1.supp.) 

Fraværende: Peer Frandsen 
  

 

Iflg. dagsorden: 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde: 
Referatet af 8. april 2024  blev godkendt. 
 

2. Meddelelser fra formanden: 
 

Iflg. Heidi (FællesBo) er maleren bestilt – men der er ikke sket noget endnu. 
Reparation af rygningsbånd: de sidste 4 i Skjoldparken skal laves i 2024. 
Bestyrelsen var enige om, at der snart skal ske noget vedr. gennemgang af 
radiatorerne (Inden vinteren) 
 

3. Meddelelser fra bestyrelsen: 
 

Solveig berettede om et meget stort myre-problem i Lundparken. 
Mange af beboerne slås med myrer både i stuen, soveværelse og køkken. 
Solveig har haft et firma ude for at bekæmpe problemet. Det har også hjulpet, 
Men ikke nok! 
Svend Erik vil ikke give hende eller andre lov til at få firmaet ud igen. (Det 
koster nemlig penge). 
I bestyrelsen synes vi ikke det kan være rigtigt. 
Der var ønske fra Skjoldparken om at bedet op til Plejecentret bliver beplantet 
i stedet for de sten, der er der nu. Hæk eller lav beplantning, evt. lidt udvidelse 
af ”opgangen” (den er for smal). Vi tager det op til Markvandring. 

 

4. Arbejdsdag: 
 

De friske beboere dukkede desværre op i silende regn, så det blev ikke til så 
meget ”Arbejde” 
Flere dukkede op til grill og pølser, så det blev alligevel en rigtig hyggelig dag. 
 

5. Høstfest: 
 

Afholdes i Skjoldparken: fredag, den 30. august 2024, kl. 12.00 
Karen, Solveig og Inge sørger for maden, Fransi står for borde og stole og Finn 
står for servietter og bordpynt. 

 

6. Økonomi: 
 

Til høstfesten opkræves et beløb af beboerne til dækning af udgifterne. 
 

7. Afdelingsmøde, 5. sept. 2024 
 

Bestyrelsen mødes kl. 15.30 for at dække borde. 
Finn finder ud af maden. (han fik et par forslag fra bestyrelsen) 
Der serveres øl eller vand til maden. Ønsker man vin, skal man selv betale. 
Heidi og Palle Frost Mortensen deltager fra FællesBo. 
Peer – Solveig  og Finn er på valg + de 2 suppleanter: Fransi og Jørgen. 
                                                                                 

Ref.: Inge Gaden 


